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Protokół nr XXXV/2021 z sesji Rady Gminy Warlubie odbytej w dniu 

29 grudnia 2021 r. 

XXXV Sesja Rady Gminy Warlubie w dniu 29 grudnia 2021 r. rozpoczęła się 

w obecności 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych, zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. 

poz. 1372 i 1834), stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000 w sali OSP w Warlubiu ul. Bąkowska 12.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był podinspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy w Warlubiu 

została umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali OSP, na tablicy 

informacyjnej obok Biura Obsługi Rady, na stronie internetowej BIP oraz na stronie 

internetowej gminy. W związku z epidemią koronawirusa w trosce o wzajemne 

bezpieczeństwo uczestników obrad oraz obowiązujące obostrzenia sesja odbyła się 

w sali OSP w Warlubiu. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad i poddała go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania nowy porządek obrad został przyjęty. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad  przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej.  

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2021 rok, 

2) wprowadzenia zmian w  uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata 2021-2033, 

3) uchwalenia budżetu gminy Warlubie na rok 2022,  

4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2022-

2033,  

5) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, 
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6) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawki tej opłaty, 

7) stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności dla nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, 

8) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

9) ustalenia wysokości oraz zasad otrzymywania diet przez radnych, 

10) wprowadzenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich stanowiących mienie Gminy Warlubie, 

11) zmiany uchwały w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Warlubie do 

tworzonego Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania pn. "GMINY POWIATU 

ŚWIECKIEGO" i udzielenia pełnomocnictwa do pełnego reprezentowania 

Gminy w Stowarzyszeniu, 

12) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obszarze pozostałości zabudowy 

gospodarczej, pofolwarcznej w miejscowości Rulewo, 

13) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obszarze P.H.U. JAGR przy 

ul. Bąkowskiej w Warlubiu, pomiędzy linią kolejową Śląsk-Gdynia nr 131, 

a drogą wojewódzką nr 391, 

14) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w miejscowości Bąkowo przy drodze 

wojewódzkiej nr 391 i drodze powiatowej nr 1217C", 

15) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2021,  

16) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.  

6. Ocena realizacji Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Warlubie. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej. 

Ad.3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy Warlubie można było zapoznać się w Urzędzie Gminy Warlubie na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, a także w dniu obrad obecnej sesji. Radni nie 

wnieśli żadnych uwag i zmian do protokołu z poprzedniej sesji Nr XXXIV/2021 z dnia 

25.11.2021 r., wobec czego uważa się go za przyjęty. 

Ad.4 



3 
 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Informacja j/w stanowi  załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad.5 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejno według porządku obrad treść 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2021 rok. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła 

dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w  tym zakresie. Przewodniczy Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji 

Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XXXV/268/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2021 rok została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2021-2033. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/269/2021 zmieniająca uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2021-2033 

została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Warlubie na rok 2022. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Radna Pani Mirosława Danielewicz – czy przy cmentarzu w Wielkim Komorsku 

zostanie położona kostka polbrukowa tak, jak mieszkańcy o to prosili? Druga sprawa, 
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to montaż urządzeń, które mają wymusić zdjęcie nogi z gazu kierowców, na 

ul. Grudziądzkiej, czy one też są zaplanowane na rok 2022? 

Radny Pan Witold Żuchowski – Klub Radnych dopatrzył się pewnych rzeczy, których 

nie ujęto w planie finansowym na 2022 r. i przy nowelizacji budżetu w 2022 r. 

Będziemy wnosić o ich przywrócenie. M.in. sprawa budynku przy ul. Dworcowej, 

ul. Nowomostowa, ul. Prądki, przyłącza gazowe do budynków publicznych i inne. 

Chciałbym zaznaczyć, że Klub Radnych będzie głosował za przyjęciem tego projektu 

uchwały, aczkolwiek takie zastrzeżenia w przyszłości będziemy wnosić.  

Pan Wójt Gminy – jeśli chodzi o pytania Pani Radnej Danielewicz, potwierdzam, że 

naszymi siłami ZUK będziemy kostkować ten wjazd na cmentarz. Z księdzem 

uzgodnimy jeszcze, gdzie mają być te pojemniki na śmieci. To jest temat, który 

w przyszłym roku będzie załatwiony. Przy okazji chciałbym powiedzieć, że po kilku 

miesiącach negocjacji, podpisaliśmy umowę na 13-letnią dzierżawę terenu 3 działek 

w centrum Wielkiego Komorska. Z przeznaczeniem na: tam, gdzie jest dzisiaj dziki 

parking, na parking z prawdziwego zdarzenia, tam, gdzie jest obok fragment terenu 

zielonego, na przeniesienie placu zabaw i uzupełnienie być może tego placu zabaw, 

który dzisiaj jest tam z tyłu za szkołą i po trzecie, na tym terenie, gdzie stoi budynek, 

który musi zostać rozebrany, będziemy projektować mini park. Chcę to w przyszłym 

roku zacząć. Dać zlecenie na projekt całości. Parking na pewno będziemy 

w przyszłym roku robić. Na pewno przeniesiemy plac zabaw. Natomiast co do mini 

parku, to może trzeba to będzie jeszcze przenieść na rok 2023, bo aż się  prosi żeby 

zrobić piękną kaskadę z tej strugi. W każdym razie mamy 13-letnią dzierżawę. Przez 

pierwsze 7 lat nie można jej wypowiedzieć. Chodzi tutaj też o to, że będziemy starali 

się wzorem Rybna o środki na rewitalizację. Wówczas jest przepis, który mówi, że 

nie można tego skasować przez najbliższe 5 lat, ani nie można z tego czerpać 

pożytku. Centrum Wielkiego Komorska ma szansę wyglądać bardzo przyzwoicie. 

Jeżeli chodzi o ograniczenie prędkości jesteśmy po rozmowach z Dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych. Sfinansujemy to po połowie. To też będzie w przyszłym 

roku zrobione. Jeśli chodzi o pytania Pana Przewodniczącego Witolda 

Żuchowskiego, podkreślam raz jeszcze w tej chwili trwają prace projektowe, prace 

uzgodnieniowe z mieszkańcami, które nie są łatwe. Przypomnę raz jeszcze po 

kanalizacji ruszamy z asfaltowaniem tych 4 ulic: Prądki, Aleksandra, Nowomostowa 

i Lisi Kąt. W przyszłym roku zaczynamy pierwsze działania. Na razie projektujemy. 

Jeśli chodzi o gaz do budynków publicznych, to może by coś Pan Zastępca 

powiedział. 

Zastępca Wójta Pan Jerzy Lemańczyk – jeżeli chodzi podłączenie budynków 

użyteczności publicznej do sieci gazowej, to na tą chwilę jesteśmy na etapie 

składania wniosku do PSG na kompleks oświatowy, czyli na szkołę podstawową i to 

wszystko, co przy tym obiekcie się znajduje. Wnioski na kolejne obiekty będziemy 

składać już w nowym roku po kolei tak, jak kolejność przypada. 

Pan Wójt Gminy – jeszcze tak jedna informacja. Do 15 lutego będzie można składać 

wnioski w ramach drugiego naboru do Polskiego Ładu. Stąd duży nacisk kładę na to, 

aby mieć jak najwięcej przygotowanych projektów, bo najczęściej jest tam taki zapis, 

że jeżeli uzyskujemy promesę z Banku Gospodarstwa Krajowego, czyli taką wstępną 
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zgodę, że to może być dofinansowane i wtedy najczęściej jest 6 miesięcy czasu na 

rozpoczęcie całej procedury przetargowej. Jednak chcąc rozpocząć przetargi trzeba 

mieć projekty. Musimy się głęboko zastanowić, jakie tym razem zadania, wnioski 

złożymy w ramach drugiego naboru. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała Uchwały Nr 8/Dpr/2021, Nr 10/P/2021 

i 10/WPF/2021 Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 15 grudnia 2021 r. z opiniami 

w sprawach związanych z uchwaleniem budżetu Gminy Warlubie. Opinie RIO 

stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/270/2021 w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Warlubie na rok 2022 została przyjęta. Stanowi 

ona załącznik nr 7 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Warlubie na lata 2022-2033. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Radny Pan Tomasz Michalak – czego obawia się Regionalna Izba Obrachunkowa 

w zakresie realizacji tego budżetu, jeżeli chodzi o finansowanie deficytu 

budżetowego? 

Pani Skarbnik Gminy – chodzi o to, żeby udowodnić już tak liczbowo RIO, że w tym 

roku budżetowym środki w kwocie 1 800 000,00 zł, które planujemy wykorzystać 

w przyszłym roku, nie zostaną wydane w tym roku na 100%. Stąd został dokonano 

zmniejszenia deficytu budżetowego w tym roku. Po stronie przychodów my tą kwotę  

1 800 000,00 zł mamy, ale został zmniejszony plan wydatków na budowę drogi 

w miejscowości Płochocin właśnie dlatego, żeby było wiadomo, że te pieniądze nie 

zostaną wydatkowane. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/271/2021 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 

2022-2033 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy. 

Inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak przedstawił 

projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/272/2021 w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty. 

Inspektor ds.  gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak przedstawił 

projekt procedowanej uchwały. 

Radny Pan Tomasz Michalak – ja rozumiem, że przybędzie trochę pracy, bo trzeba 

będzie zweryfikować deklaracje, które niektórzy właściciele złożyli, jeżeli właściciele 

na swoich nieruchomościach mają dodatkowo domki letniskowe?  

Inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak – tak, 

w zeszłym roku już to sprawdzaliśmy.  

Radny Pan Tomasz Michalak – czyli takie dane już częściowo posiadacie?  

Inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak – tak i teraz 

będziemy to sprawdzać również w zakresie ilości domków na danej działce.  

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/273/2021 

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi oraz stawki tej opłaty została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 10 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawki opłaty za pojemnik 

o określonej pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy. 

Inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak przedstawił 

projekt procedowanej uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że na posiedzeniach Komisji Rady 

Gminy Warlubie zgłoszono wniosek o zmianę w § 2 ust. 5: „kontener typu KP-7 

stanowiący wyposażenie cmentarza  - 500,00 zł za jednorazowe opróżnienie 

pojemnika.” i otworzyła dyskusję na ten temat.   

Radny Pan Tomasz Michalak – obniżając stawkę z 600,00 zł na 500,00 zł, czy nie 

jesteśmy w sprzeczności z jakimiś przepisami finansowymi?   

Inspektor ds.  gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak – ustawa 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach reguluje stawki maksymalne, więc 

możemy za cmentarz wyznaczyć mniejszą opłatę. Dodatkowo nie wpływa to również 

na stawki i zrównoważenie całego systemu odpadów, ponieważ bardziej skupiliśmy 

się na pozostałych pojemnikach. 

Radny Pan Tomasz Michalak – mówił Pan, że te pojemniki miały być opróżniane raz 

do roku. Wiadomo, że na cmentarzach zapełniają się one z większą częstotliwością. 

Czy na kolejne wywozy ciągle obowiązuje ta sama stawka, czy będzie już inna?  

Inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak – będzie to 

ta sama stawka. Jest to zgłaszane w miarę potrzeby przez parafię. 

Pan Wójt Gminy – mamy 5 biednych parafii na terenie Gminy Warlubie. Wiemy też 

dobrze, że do tych pojemników wkładane są często nie tylko śmieci z cmentarza i tak 

będziemy pomagać parafiom w wywozie tych śmieci. Bo nie stać parafii na to, żeby 

za każdym razem te śmieci wywozić. Dlatego będziemy te śmieci wywozić na koszt 

Gminy. 

Radny Pan Tomasz Michalak – ja rozumiem, że jest to problem i mówimy tu o skali 

problemu społecznego dlatego powinniśmy te miejsca utrzymać w czystości. 

Uważam jednak, że należy wzbudzać u ludzi taką refleksję, że im mniej będziemy 

tych śmieci wyrzucać, tym mniej będziemy za te śmieci płacić. W tej chwili mamy 

podwyżkę w granicach 30%. Jeżeli te opłaty będą rosły w takim tempie, to Gmina 

może mieć problem, żeby sobie z tym poradzić. Może należałoby przy cmentarzach 

i innych takich miejscach wprowadzić taką czynną segregację. Myślę, że powinniśmy 

zacząć o tym rozmawiać z mieszkańcami. 

Pan Wójt Gminy – popieram argumentację i to, co powiedział Pan Przewodniczący, 

chcę jeszcze na dwie rzeczy zwrócić uwagę. Pierwsza sprawa i to jest apel do 

naszych mieszkańców. Podnieśliśmy cenę za wywóz śmieci, niewiele. Popatrzcie 

w gminach wokół Warlubia. Jakie tam są stawki za wywóz śmieci? Prawdą jest, że 

w wyniku przetargu wybraliśmy najtańsza firmę. Dzisiaj jeszcze podpisujemy z nią 

umowę. Jest to jednak wzrost o 1/3. Nie ulega to wątpliwości. Natomiast jest druga 

sprawa. Chcemy przystąpić w przyszłym roku wspólnie z ZUK i Panem Kierownikiem 
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Kosikowskim i przymierzyć się do zaprojektowania punktu segregacji odpadów 

z prawdziwego zdarzenia. Bo mam porównanie jak ładnie to zrobiono w gminie, 

w której mieszkam, czyli w Śliwicach. Chciałbym, aby taki punkt selektywnej 

segregacji odpadów komunalnych powstał również w Gminie. Do tego będziemy się 

w przyszłym roku przymierzać w sensie projektowania, a zobaczymy jak będzie ze 

środkami. Na pewno jeżeli to zaczniemy, to i skończymy. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie ze zmianą w § 2 ust. 5: „kontener typu KP-7 stanowiący 

wyposażenie cmentarza  - 500,00 zł za jednorazowe opróżnienie pojemnika.”. Wobec 

czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/274/2021 w sprawie stawki opłaty za 

pojemnik o określonej pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu. Raport z 

głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Inspektor ds.  gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak przedstawił 

projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję na temat. Dyskusji na ten temat nie było. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/275/2021 w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 12 do protokołu. Raport z głosowań 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 

otrzymywania diet przez radnych. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – ten projekt uchwały był już wywoływany przed 

poprzednią sesją. Na poprzednich Komisjach rozmawialiśmy na ten temat. 

Chciałbym powiedzieć, że na Komisji Działalności Gospodarczej jeszcze w miesiącu 

listopadzie jako Radny poprosiłem, Panią Przewodniczącą o spotkanie. Żebyśmy się 
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spotkali wszyscy Radni razem, niezależnie od przynależności klubowej. Jest to 

uchwała, która dotyczy tak naprawdę nas wszystkich. Dbając też o budżet Gminy, 

chciałem żebyśmy się spotkali wszyscy. Żebyśmy wszyscy do tego tematu usiedli, 

porozmawiali, przedyskutowali. Pani Przewodnicząca wyraziła na to zgodę. Wyraziła 

aprobatę, że takie spotkanie zorganizuje. Poprosiła, aby Radni, każdy z nas w miarę 

możliwości przygotował jakąś swoją propozycję, jakby to widział. Ja potraktowałem to 

poważnie. Przygotowałem taką propozycję. Złożyłem ją w Biurze Rady w dniu 

29.11.2021 r. Chciałem, aby to dotarło do wszystkich Radnych. Mało tego tutaj Pani 

Przewodnicząca nie wspomniała jeszcze o propozycji, o projekcie uchwały Radnego 

Pana Tomasza Piątkowskiego, który też złożył go na ręce Pani Przewodniczącej. 

Proszę Państwa dnia 29.11.2021 r. złożyłem to pismo. Byłem pewien, że dotrze do 

wszystkich Radnych. Dotarło 20.12.2021 r. 23 dni przeleżało gdzieś w Urzędzie 

i u Pani Przewodniczącej. Pozostali Radni uważam, że o tym nie wiedzieli. Dopiero 

20.12.2021 r. zostało to oficjalnie rozesłane do wszystkich Radnych. Ja czekałem na 

to spotkanie. Czekałem kiedy się spotkamy, kiedy usiądziemy wszyscy Radni, żeby 

ten temat omawiać. To nie jest tak, że Radny Chodkowski chce 56% podwyżki 

wobec innych. Szanowni Państwo, my szeregowi Radni według propozycji Klubu 

Radnych Gospodarna Gmina dostajemy 300,00 zł podwyżki, ale Pani 

Przewodnicząca dostaje 700,00 zł podwyżki, a w projekcie, który ja przygotowałem, 

w projekcie rozliczeń procentowych, bo tak bardzo dużo samorządów w Polsce ma, 

to nie jest jakaś propozycja wyssana przeze mnie z palca. Tylko przeanalizowana na 

podstawie informacji z innych samorządów i w tym rozwiązaniu my jako szeregowi 

Radni dostalibyśmy 350,00 zł podwyżki, a Pani Przewodnicząca dostałaby 450,00 zł 

podwyżki. Byłoby to w miarę proporcjonalne, uczciwe i sprawiedliwe wobec 

wszystkich Radnych. Tutaj mam żal do Pani Przewodniczącej, że nie traktuje nas 

Radnych z drugiego Klubu równo. Są równi i równiejsi w tej Radzie. Cały czas 

podsyca Pani ogień jakiegoś konfliktu. Nie wiem jakiego? Ja zawsze do Pani 

zwracam się z prośbą. Zawsze Panią proszę, bo prosiłem o spotkanie i chciałem 

żebyśmy się wszyscy spotkali. Żebyśmy usiedli, żebyśmy wszyscy wspólnie razem 

pracowali nad wspólnie wypracowanym projektem uchwały. Żeby nie było podziału. 

Żebyśmy wszyscy mogli podnieść rękę za jednym rozwiązaniem dla nas i całej 

Gminy, a Pani to zlekceważyła. Nie traktuje nas Pani poważnie i jest mi z  tego 

powodu bardzo przykro. 

Pani Przewodnicząca Rady – myślę, że używa Pan tutaj takich słów, które raczej 

ranią moje serce, bo myślę, że mi powinno być bardziej przykro z tego powodu. 

Panie Radny Chodkowski Pan zawsze do mojej osoby już od początku kadencji miał 

pewne, jakieś obiekcje. Pamiętam, że kiedy uchwalano diety i też Pan tylko 

i wyłącznie miał pewne żale do Przewodniczącej Rady do Marii Jankowskiej. Po 

drugie, po to są Kluby, które zostały zarejestrowane i nie było problemu, żeby się 

spotkać z Radnymi i przedstawiać swoje propozycje. Nasz Klub Radnych spotykał 

się w tej sprawie nawet 2 razy, ponieważ jest tam większość jakby Radnych. Jest nas 

10. Proszę Pana i dla pozostałych, także my wiedzieliśmy, my znaliśmy Pana 

propozycję, Pana Piątkowskiego. Pan Piątkowski to uwzględnił ponad stawki 

najwyższe, bazowe nawet dla Przewodniczącej proponował najwyższą 2 147,00 zł. 
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Jeżeli chodzi o moją osobę. Proszę Pana, dla mnie naprawdę proszę mi wierzyć. Ja 

sobie nie ustalałam. Nie proponowałam tej kwoty i nawet mogę zrzec się podwyżki. 

Może tak być. Jeżeli tak bardzo Panu na tym zależy i chodzi tylko i wyłącznie o moją 

osobę. Jeżeli pisze Pan w swojej propozycji, że będzie to korzystniejsze, to proszę 

Pana dla nas, biorąc pod uwagę budżet Gminy i sytuację finansową, nie jest tak 

wesoło, bo nie wiadomo, czy pieniądze z Polskiego Ładu uda nam się pozyskać 

w ciągu roku,. Jeżeli Pan pisze, że propozycja ustalenia poprzez przelicznik 

procentowy jest korzystniejsza, gdyż wraz ze zmianą stawki bazowej według 

przelicznika następować będzie automatyczna waloryzacja diet bez konieczności 

wywoływania kolejnej uchwały. Jest to projekt uchwały dalej idący, co przedstawiłam. 

Jeżeli mają Państwo propozycje odnośnie obniżenia Przewodniczącej Rady Gminy 

diety, to bardzo proszę.   

Radny Pan Dariusz Chodkowski – Pani Przewodnicząca, ja też nie muszę dostać 

podwyżki. Gdybyśmy wszyscy Radni się spotkali, gdyby Pani traktowała poważnie to, 

o co ja proszę, to może ustalilibyśmy wszyscy, że nie musielibyśmy podnosić sobie 

diet, bo mnie na tym nie zależy. Ma Pani rację, poprzednią podwyżkę 

kwestionowałem na początku kadencji. Poprzednia podwyżka została 

argumentowana tym, że jako Przewodnicząca Rady Gminy reprezentując naszą 

Radę na zewnątrz będzie Pani potrzebowała więcej ciuchów. Tak argumentował to 

Pan Wójt Michalak. No to przeprosiłem Panią za to. Ja prosiłem o rozmowę, 

żebyśmy się wszyscy spotkali, żebyśmy wszyscy do tego tematu siedli. Ja 

potraktowałem Pani słowa poważnie, a Pani nie traktuje mnie poważnie. 

Pani Przewodnicząca Rady – proszę Pana, myślę, że wypracowaliśmy projekt 

uchwały, również uwzględniliśmy to, co Państwo proponowali i nasza propozycje jest 

dalej idąca, bo obejmuje najmniejszy procent zaangażowania dla budżetu Gminy.   

Radny Pan Tomasz Piątkowski – Pani Przewodnicząca, to nawet nie chodzi 

o kwestię, czy podwyższać diety, czy nie. Wszyscy Radni rzeczywiście 

wypowiedzieliśmy się za tym, że będziemy podnosić. Natomiast, tak jak Pan Darek 

wspominał, liczyliśmy, że to będzie spotkanie wszystkich Radnych i wspólnie 

ustalimy jakieś kwoty, czy decyzje. No niestety to nie nastąpiło. Tylko jeszcze małe 

sprostowanie, To, co ja przesłałem Pani jako mój wzór uchwały, to był tam dopisek, 

że procenty, co do wysokości tych diet, będziemy ustalać na wspólnym spotkaniu. To 

nie były moje propozycje i to nie było, że ja sobie zażyczyłem najwyższych diet. To 

było tylko graficzne przedstawienie tego, jakby ta uchwała miała wyglądać. 

Wysokości diet mieliśmy ustalić na wspólnym spotkaniu. Co nie nastąpiło. 

Pani Przewodnicząca Rady – Panie mecenasie, czy jeżeli jest to projekt najdalej 

idący, to czy polega on głosowaniu? 

Radca Prawny Pan Adrian Rzeczyca – tak. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 
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pozytywnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/276/2021 w sprawie ustalenia 

wysokości oraz zasad otrzymywania diet przez radnych została przyjęta. Stanowi 

ona załącznik nr 13 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących 

mienie Gminy Warlubie. 

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Radna Pani Joanna Bock – rozumiem, że osoby, które są odpowiedzialne za 

świetlice będą też już tą uchwałą wyznaczone, tak?   

Pani Sekretarz Gminy – będziemy na pewno w porozumieniu z Sołtysimi oraz 

z Radami Sołeckimi uzgadniać te osoby. Oczywiści weźmiemy pod uwagę ich zdanie 

i ustalimy, kto będzie odpowiedzialny za te świetlice. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/277/2021 

w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze 

świetlic wiejskich stanowiących mienie Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona 

załącznik nr 14 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

11) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie deklaracji 

przystąpienia Gminy Warlubie do tworzonego Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania pn. "GMINY POWIATU ŚWIECKIEGO" i udzielenia pełnomocnictwa 

do pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/278/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Warlubie do tworzonego Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania pn. "GMINY POWIATU ŚWIECKIEGO" i udzielenia 

pełnomocnictwa do pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu została 
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przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 15 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w obszarze pozostałości zabudowy gospodarczej, pofolwarcznej 

w miejscowości Rulewo. 

Zastępca Wójta Pan Jerzy Lemańczyk przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt ten został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca 

Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca 

Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr XXXV/279/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obszarze pozostałości 

zabudowy gospodarczej, pofolwarcznej w miejscowości Rulewo została przyjęta. 

Stanowi ona załącznik nr 16 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w obszarze P.H.U. JAGR przy ul. Bąkowskiej w Warlubiu, pomiędzy linią 

kolejową Śląsk-Gdynia nr 131, a drogą wojewódzką nr 391. 

Zastępca Wójta Pan Jerzy Lemańczyk przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

W czasie omawiania projektu uchwały z sali narad wyszła Wiceprzewodnicząca Rady 

Pani Ewa Staniak. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca 

Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca 

Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr XXXV/280/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obszarze P.H.U. JAGR 

przy ul. Bąkowskiej w Warlubiu, pomiędzy linią kolejową Śląsk-Gdynia nr 131, 

a drogą wojewódzką nr 391 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 17 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Po głosowaniu na salę obrad weszła Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Staniak. 

14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w miejscowości Bąkowo przy drodze wojewódzkiej nr 391 i drodze 

powiatowej nr 1217C". 

Zastępca Wójta Pan Jerzy Lemańczyk przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt ten został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały 

pozytywnie. Jednocześnie Przewodniczący Komisji zauważyli, że były pewne 

wątpliwości, gdyż jest to grunt uprawiany rolniczo z ziemią o wysokiej klasie gruntów 

ornych. 

Pan Wójt Gminy – ja oczywiści rozumiem te wątpliwości i te obawy, ale spójrzmy na 

to trochę z innej strony. Jest to teren przy drodze wojewódzkiej. Bardzo, bardzo 

podkreślam uczęszczanej, która jest na etapie projektowania jej przebudowy. Od 

Grupy do Warlubia. Po drugie jeśli spojrzymy jadąc od Warlubia na prawą stronę, to 

praktycznie rzecz biorąc mamy już tylko zabudowę mieszkalną, ale również 

przemysłową. To też świadczy o tym, że wartość tego gruntu z uwagi uciążliwość tej 

trasy, jak również spaliny, będzie maleć przy tej drodze. Mało tego, my jako Gmina 

potrzebujemy na kilka naszych zadań, które nawet zapisaliśmy w programie 

działalności Rady na tę kadencję. Mianowicie: budynek komunalny, bo brakuje nam 

mieszkań komunalnych i dom dziennego pobytu dla seniorów dla osób starszych. My 

dzisiaj takiego miejsca w centrum Warlubia nie mamy. W związku z tym zobaczymy 

jak do tego podejdzie Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi, ale uważam, że trzeba 

podjąć starania. Trzeba sprawdzić, czy to jest w ogóle możliwe. Jeśli chodzi 

o centrum Warlubia, są jeszcze enklawy i działki, ale prywatne. Podjąłem rozmowy 

z trzema osobami fizycznymi w sprawie tych działek, ale muszę Państwu powiedzieć, 

że zrobiło się totalne szaleństwo cenowe. Oczywiście ja rozumiem, że każdy by 

chciał sprzedać jak najdrożej, ale to, co się dzieje przy tej inflacji powoduje, że cena 

za metr zaczyna sięgać niebotycznych kwot. Zobaczymy, czym skończą się te moje 

rozmowy, ale raz jeszcze podkreślam, my w centrum Warlubia naszej własnej ziemi 

nie mamy na dzisiaj.  

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/281/2022 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w miejscowości Bąkowo przy drodze wojewódzkiej nr 391 i drodze 

powiatowej nr 1217C" została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 18 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 



14 
 

15) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 

W czasie omawiania projektu uchwały z sali narad wyszła Radna Pani Mirosława 

Danielewicz. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca 

Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca 

Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr XXXV/282/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 19 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Po głosowaniu na salę obrad weszła Radna Pani Mirosława Danielewicz. 

16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022. 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy 

i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji 

Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XXXV/283/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 20 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad.6 

Zastępca Wójta Pan Jerzy Lemańczyk przedstawił ocenę realizacji Miejscowych 

Planów Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Warlubie. 
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Radny Pan Witold Żuchowski – chciałem po pierwsze podziękować wszystkim 

Radnym, którzy zagłosowali za przystąpieniem do sporządzenia miejscowego planu.  

zagospodarowania przestrzennego dla wsi Rulewo, ale jeszcze bardziej się cieszę, 

że ten wniosek złożył sam właściciel. Bo tak myślę, że co by nie zrobił na tym całym 

siedlisku, to będzie wyglądać lepiej i estetyka wsi na tym zyska. 

Ocena j/w stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad.7 

Nie było. 

Ad.8 

Radny Pan Tomasz Piątkowski – w Bzowie przy skrzyżowaniu z drogą powiatową 

stoją znaki drogowe i tablice z informacją graficzną, jak to skrzyżowanie wygląda. Te 

informacje graficzne całkowicie nie odzwierciedlają stanu faktycznego i mogą 

wprowadzić w błąd. Dlatego należy te tabliczki wymienić. 

Pan Wójt Gminy – sprawdzimy to. 

Pani Sołtys Halina Dittmann – mam prośbę. Nasza miejscowość Płochocinek nie ma 

tablicy z nazwą miejscowości. Była kiedyś, ale był wypadek na skrzyżowaniu 

i została usunięta. Niektórzy kierowcy błędnie wjeżdżają do wsi, bo myślą, że jadą na 

wjazd do autostrady. Jest to takie mylące. Prosiłabym, aby ten znak przy drodze 

powiatowej wrócił. Przy drodze z Płochocina na skrzyżowaniu z drogą na 

Kościerzynę był znak stopu. Nie ma go w dniu dzisiejszym.  

Pan Wójt Gminy – ten znak tam bezwzględnie musi być. To już Pan Kierownik ZUK 

musi sprawdzić. Nie ma, to będziemy to uzupełniać.  

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Staniak – mam prośbę od mieszkańców Krusz, 

żeby zamontować próg zwalniający ze względu na szybkie podróżowanie autami 

przy posesji Krusze 42. Mieszkańcy również bardzo dziękują za nawierzchnię 

bitumiczną, która powstała. 

Pan Wójt Gminy – dobrze, zobaczymy. 

Radny Pan Witold Żuchowski – chciałbym podziękować za działania związane 

z dofinansowaniem dla wsi popegeerowskich. Przynajmniej w części jest to 

wykonane. Aczkolwiek te lampy na boisku wymagają przekierowania, aby głębiej 

świeciły. Mam nadzieję, że na wiosnę ruszą prace związane z kanalizacją. 

Na zakończenie Pan Wójt Gminy, a następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy, 

podziękowali wszystkim za współpracę w 2021 r. oraz złożyli wszystkim życzenia 

świąteczne i noworoczne.   

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady 

XXXV sesji Rady Gminy Warlubie o godz. 1246. 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Maria Jankowska  


